

姓名 Name		學號 Student No.	
院/系所 College/Dept.	科技管理學院學士班 CTM/IBBA	申請方案 (請複選)	☐出國交換生獎學金(A 類一般類別)，前一學年 GPA3.4 或班系前 20%以上。 ☐出國交換生獎學金(B 類特定國家)，前一學年 GPA3.4 或班系前 20%以上，至多補助 5 個月 ☐學生海外學習獎學金 前一學年 GPA3.2 或班系前 30%以上，至多補助 5 個月。 ☐清寒生出國交流獎學金(前一學年 GPA3.4 以上)，限持有縣市政府核發之低收入戶、中低收入戶，或特殊境遇家庭學生身份。需另外填寫獎學金申請表，請洽承辦人索取。 ☐同時申請獎學金，未獲獎學金願意自費(前一學年 GPA3.2 或班系前 50%以上) ☐自費(不申請獎學金) ☐我要申請獎學金，未獲獎學金，不願自費，將放棄交換
系所初審結果	交換生資格推薦序_____ ☐該生申請且符合出國獎學金資格(是打勾，否打叉) ☐交換生資格未通過 承辦人(蓋章)_____ (單位章)_____		
院複審結果	交換生資格推薦序_____ ☐該生申請且符合出國獎學金資格(是打勾，否打叉) ☐交換生資格未通過 承辦人(蓋章)_____ (單位章)_____		
校審核結果	交換生資格推薦序_____ ☐該生申請且符合出國獎學金資格(是打勾，否打叉) ☐交換生資格未通過		

*淺色底字為填寫範例及說明，請自行刪除，請用 A4 格式紙張排列並裝釘，最遲於截止日下午 4 點前繳交至所屬系所，不接受補件。

*無論申請自費或幾項獎學金，皆請繳交一份紙本資料。

*Light-colored background text is provided as an example and explanation, please remove it. Please arrange the pages in A4 format and staple them together. Submission deadline is before 4:00 PM on the due date to your respective department. Late submissions will not be accepted.

*Regardless of whether applying for self-funded or scholarship options, please provide a hard copy of the documentation.

Commented [U1]: ☐ Outbound Exchange Scholarship (For students in the second year or above with a GPA of 3.4 or ranking within the top 20% of their class/department in the previous year)
☐ Category A (General)
☐ Category B (Specific countries: New Southbound countries include Indonesia, Vietnam, Brunei, Thailand, Philippines, Malaysia, India, excluding Singapore; Central and South American countries include Argentina, Brazil, Chile, Costa Rica, Peru, Mexico, Ecuador; Israel, Turkey, Russia, Mongolia), maximum duration of 5 months.

☐ Student Overseas Study Scholarship (For students in the second year or above with a GPA of 3.2 or ranking within the top 30% of their class/department in the previous year, maximum duration of 5 months)

☐ Willing to self-fund if not awarded a scholarship
☐ Self-funded (Not applying for a scholarship)
☐ Not willing to self-fund if not awarded a scholarship, will forfeit exchange opportunity

Commented [U2]: To be filled out by the department, please do not complete.

Commented [U3]: To be filled out by the Deans, please do not complete.

Commented [U4]: To be filled out by the NTHU OGA, please do not complete.

一、個人基本資料

Commented [U5]: Personal Information

中文姓名 CH-name	陳婷婷	英文姓名 (同護照英文名) EN-Name	(Ting Ting Chen)	請黏貼本人近 6 個月 內 2 吋正面半身脫帽照 片乙張	
身分證字號 ID Number	A123456722	性別 Gender	女 Female/男 Male		
出生年月日 Birthday	2005 年 12 月 4 日	手機 Cellphone	0911-111111		
連絡電話(住家) Telephone	03-5715131	身分別 Identity	☐ 本國生 ☐ 陸港澳生 ☐ 外籍生 International ☐ 僑生 Oversea		
學校 E-mail	s100177508@m101.mx.nthu.edu.tw				
常用 E-mail	tingtingchen@gmail.com				
聯絡地址 Contact Address	(郵遞區號：30013) 新竹市光復路二段 101 號				
戶籍地址 Residential Address	(郵遞區號：30013) 新竹市 000 路 00 段 00 號				
監護人姓名 Guardian's Name	陳 00	關係 Relation ship	父女	監護人電話 Guardian's phone No.	
健康狀況(特殊疾病或醫療需求) Health Condition (Specific Illnesses or Medical Needs)	☐ 無 None ☐ 有 Yes, 請說明 provide details _____				
申請人聲明 Applicant's Statement	我已經閱讀「國立清華大學出國交換生甄選辦法」, 且如實填寫申請表格, 如有造假、不實之情形, 將撤銷申請資格, 並不得再提出任何全球處承辦之出國研修計畫; 本人尊重校方公告通過榜單, 若有任何異議進而影響他人權利及校方作業, 將接受校方決議取消交換資格。本人明瞭本計畫無法保證獲得受姊妹校入學許可, 若獲姊妹校入學許可, 本人於交流期間願意遵守當地法律及國立清華大學之校規, 大學部每學期須修習 3 門課程及格, 研究所每學期須修習 1 門課程以上及格, 並遵行本校甄選辦法之權利義務, 若有違反者將遵照校方訂定之罰則, 不得異議; 本人同時知悉於國外之交通費、生活費、住宿費、醫療保險費及其他相關個人費用均由本人自行負擔。 申請人簽名 _____				
獎學金申請聲明 (可複選) Scholarship Application Statement (Multiple)	我欲申請獎學金, 且已閱讀「國立清華大學出國交換生獎學金甄選辦法」, 並如實填寫申請表格, 如有造假、不實之情形, 將撤銷申請資格, 並不得再提出任何全球處承辦之出國獎學金; 本人尊重校方公告獎學金名單, 若有任何異議進而影響他人權利及校方作業, 將接受校方決議取消獎學金資格。本人明瞭本計畫無法保證獲得姊妹校入學許可, 若未獲得姊妹校入學許可, 獎學金資格將同時取消。本人於交流期間願意遵守當地法律及國立清華大學之規, 大學部每學期須修習至少 3 門與本科相關專業課程及格、研究所每學期須修習至少 1 門與本科相關研究所專業課程及格, 並遵行本校甄選辦法之權利義務, 若有違反者將遵照校方訂定之罰則, 不得異議。				

Commented [U6]: I have read the 'National Tsing Hua University Selection Regulations for Outbound Exchange Students' and have accurately completed the application form. In case of any misrepresentation or false information, my application eligibility will be revoked, and I will not be allowed to apply for any study-abroad program under the management of the Office of Global Affairs. I respect the university's announcement of the accepted list. If I have any objections that affect others' rights and the university's operations, I accept the university's decision to cancel my exchange eligibility. I understand that this program does not guarantee admission to the partner institution. If admitted, I agree to abide by local laws and regulations during the exchange period, follow National Tsing Hua University's academic regulations (3 courses for undergraduate and at least 1 course for graduate students), and comply with the rights and responsibilities stated in the university's selection regulations. Any violation will be subject to university-defined penalties without any dispute. Additionally, I acknowledge that I am responsible for covering all expenses related to transportation, living, accommodation, medical insurance, and other personal costs during my time abroad.

Commented [U7]: Sign up

Commented [U8]: I intend to apply for a scholarship and have read the 'National Tsing Hua University Selection Regulations for Outbound Scholarship Recipients.' I have truthfully completed the application form. Any fabrication or falsehoods will result in the revocation of my application eligibility, and I will not be allowed to apply for any outbound scholarships managed by the Office of Global Affairs. I respect the university's announcement of scholarship recipients. If I have any objections that affect others' rights and the university's operations, I accept the university's decision to cancel my scholarship eligibility. I understand that this program does not guarantee admission to the partner institution. If I do not receive admission to the partner institution, my scholarship eligibility will be canceled as well. During the exchange period, I am willing to abide by local laws and regulations, as well as the rules of National Tsing Hua University. For undergraduate students, I must pass at least 3 courses related to my major every semester. For graduate students, I must pass at least 1 course related to my major every semester. I will adhere to the rights and responsibilities stated in the university's selection regulations, and any violation will be subject to university-defined penalties without any dispute.

selections allowed)	☐ 出國交換生獎學金 (本校就讀之大二以上在學學生，前一學年 GPA 達 3.4 或班系排名前 20%) ☐ A 一般類別 ☐ B 特定國家(新南向國家為印尼、越南、汶萊、泰國、菲律賓、馬來西亞、印度，不包含新加坡；中南美洲國家為阿根廷、巴西、智利、哥斯大黎加、秘魯、墨西哥、厄瓜多爾；以色列、土耳其、俄羅斯、蒙古)，至多補助 5 個月。 ☐ 學生海外學習獎學金(本校就讀之大二以上在學學生，前一學年 GPA 須達 3.2 或班系前 30%，至多補助 5 個月) ☐ 未獲獎學金願意自費 ☐ 未獲獎學金不願意自費，將放棄交換 ☐ 自費(不申請獎學金) 申請人簽名 _____
導師/指導教授推薦 Advisor/Supervisor or Recommendation	本人 ☐ 推薦 ☐ 不推薦 學生赴海外研修。 導師/指導教授(或代理人)簽名 _____

二、在校申請資料

學號 Student No.	100177508	就讀年級 Grade	學士班 _____ 年級 碩士班 _____ 年級 博士班 _____ 年級
學院及系所 College/Dept.	科技管理學院學士班 CTM/IBBA		
推薦人 Referee	姓名：_____ 服務單位：_____ 關係 ☐ 大學部導師 ☐ 研究所指導教授 ☐ 授課教師 ☐ 其他 _____		
歷年成績 Transcript of Grades	☐ 前一學年在校學業成績：上學期 GPA <u>4.2</u> 上學期排名 <u>1/49</u> 下學期 GPA <u>4.1</u> 下學期排名 <u>2/49</u> (研究生免填排名) ☐ 在校學業成績於全學系歷年排名累積占前 <u>20</u> % (研究生免填) (請檢附成績單正本，申請者成績平均須達 GPA3.2 或排名前 50% 方可提出申請，南大校區者請至教務處註冊組下載”等級制學業平均成績 (GPA) 與對應之百分數對照表”換算成績， http://registra.web.nthu.edu.tw/files/13-1086-53644.php ，請四捨五入至小數點第二位。) 		

Commented [U9]: ☐ Outbound Exchange Scholarship (For students in the second year or above with a GPA of 3.4 or ranking within the top 20% of their class/department in the previous year)

☐ Category A (General)
☐ Category B (Specific countries: New Southbound countries include Indonesia, Vietnam, Brunei, Thailand, Philippines, Malaysia, India, excluding Singapore; Central and South American countries include Argentina, Brazil, Chile, Costa Rica, Peru, Mexico, Ecuador; Israel, Turkey, Russia, Mongolia), maximum duration of 5 months.

☐ Student Overseas Study Scholarship (For students in the second year or above with a GPA of 3.2 or ranking within the top 30% of their class/department in the previous year, maximum duration of 5 months)

☐ Willing to self-fund if not awarded a scholarship

☐ Not willing to self-fund if not awarded a scholarship, will forfeit exchange opportunity

☐ Self-funded (Not applying for a scholarship)

Commented [U10]: Sign up

Commented [U11]: I ☐ recommend ☐ do not recommend the student for overseas study.

Commented [U12]: Advisor sign up here

Commented [U13]: In-school Application Information

Commented [U14]: "Bachelor's Program, Master's Program, Doctoral Program, Year "
 Please fill out the first one with your grade

Commented [U15]: Name: _____
 Affiliation: _____

Relationship: ☐ Undergraduate Advisor ☐ Graduate Supervisor ☐ Instructor ☐ Other: _____

Commented [U16]: ☐ Academic Performance of the Previous Academic Year:

•GPA for the Previous Semester: **4.2**
 •Ranking for the Previous Semester: 1/49
 •GPA for the Following Semester: **4.1**
 •Ranking for the Following Semester: 2/49 (Graduate students are exempt from providing ranking)
☐ Cumulative Ranking within the Entire Department's Academic History: Top **20%** (Graduate students are exempt)

(Please attach the original transcript. Applicants must have a minimum GPA of 3.2 or be within the top 50% of their class to be eligible for application. For Nanda campus students, please download the "Grade Average (GPA) Conversion Table" from the Registration Division of the Academic Affairs Office to convert your grades: <http://registra.web.nthu.edu.tw/files/13-1086-53644.php>. Please round to the nearest hundredth.)

語言能力 Language Proficiency	☐ 雅思測驗 IELTS (Academic) 分數 _____，測驗日期 2019 年 10 月 ☐ 托福網路化測驗 iBT 分數 _____，測驗日期 ____ 年 ____ 月 ☐ 日本語能力試驗 JLPT 分數 _____，測驗日期 ____ 年 ____ 月 ☐ 其他測驗名稱 _____ 測驗分數 _____，測驗日期 ____ 年 ____ 月 ☐ 高中以上畢業於擬赴交換國家之相同語系者，得以其畢業證書做為語文能力證明。 (須符合本校語言能力標準表所列之門檻，請檢附成績單影本)
申請原因及動機 Reasons and Motivation for Application	(限 300 字內說明) (Limited to 300 words or less for explanation)
助審資料 Supporting Documents	(請條列具體事實，如書卷獎、研究成果、社團、校外活動或其他獲獎事蹟等，限 200 字，並請檢附相關紙本資料) (Please provide specific facts, such as academic awards, research achievements, club involvement, extracurricular activities, or other accomplishments. Limited to 200 words. Please attach relevant hardcopy materials.)

Commented [U17]: ☐ IELTS (Academic) Test Score: _____, Test Date: October 2019

☐ TOEFL iBT Test Score: _____, Test Date: ____ Year ____ Month

☐ Japanese-Language Proficiency Test (JLPT) Score: _____, Test Date: ____ Year ____ Month

☐ Other Test Name: _____ Test Score: _____, Test Date: ____ Year ____ Month

☐ For those who have graduated from high school or above in the intended exchange country with the same language system, their graduation certificate may serve as proof of language proficiency.

(Must meet the language proficiency threshold specified in the university's language proficiency standard chart. Please attach a photocopy of the transcript.)

*表格如不敷使用，請自行增加

*If the form is insufficient, please add as needed.

三、國外學習計畫

請列出欲延修之姊妹校(最多填寫 10 間，不須排序)相關資訊、課程及修課計畫，供師長們參考申請學生是否有確實了解欲延修之姊妹校的相關要求。交換學校志願排序將於第二階段系統申請時開放申請學生填寫。

欲延修之姊妹校	國名：捷克 中文校名：捷克科技大學 ☐ 2025 年秋季班一學期(9 月~1 月) ☐ 2026 年春季班一學期(2 月~6 月) ☐ 2025 年秋季班~2026 年春季班一學年
欲研修學校資訊	研修學校交換計劃網頁： 研修學校外語語言標準及學習成績規定： (請務必查詢欲各校國際事務處交換計劃網頁，確認本身是否至少已達該校語言及學業成績標準，並請依本身專業背景查詢是否有相對應之學程或計畫可研修；若選擇課程為英語授課，須具備達 B2 以上之英語能力，若修課課程為當地語言之課程，如日語、德語、法語授課，則建議達日語 N2(絕大多數學校)、德語 B1、法語 B1 以上之能力，若該校無要求語言能力，請填寫清大校方所要求之語言能力及學業標準入內，因名額有限，未達清大校方規定者不得申請本計畫。)
擬修讀開設之課程數	第 1 學期：3 門 第 2 學期：3 門
修課計畫 Course study Plan	(欲研修系所、科目、修課成果與目前學習和未來發展之相關性，限 300 字內) (Intended department, subjects, relevance to coursework, current studies, and future development, limited to 300 words)

Commented [U18]: Study plan

Each school needs to attach a study plan, if you apply to 10 schools then you need to attach 10 study plans.

Please copy this page and write the study plan for each school.

Commented [U19]: Sister School for Extended Study

Country: Czech Republic

Chinese School Name: Czech Technical University

☐ Fall Semester 2025 (September - January)☐ Spring Semester 2026 (February - June)☐ Academic Year 2025-2026 (Fall - Spring)**Commented [U20]:** Information about the Intended School:

Exchange Program Website:

Language Requirements and Academic Performance Criteria: (Please ensure to check the exchange program website of the intended school to confirm if you meet the language and academic performance criteria. Consult whether there are relevant courses or programs available based on your academic background. If you choose courses taught in English, a proficiency level of B2 or above is required. For courses taught in local languages like Japanese, German, or French, it is recommended to have a proficiency level of at least Japanese N2, German B1, or French B1. If the school does not specify language requirements, please fill in the language proficiency and academic standards required by National Tsing Hua University. Since the slots are limited, those who do not meet the criteria set by NTHU are not eligible to apply for this program.)

Commented [U21]: Number of Intended Courses:

1st Semester: 3 courses

2nd Semester: 3 courses

*表格如不敷使用，請自行增加

*If the form is insufficient, please add as needed.

四、身分證及學生證黏貼表

申請人姓名		學系		學號	
-------	--	----	--	----	--

Commented [U22]: ID Card and Student ID Card Attachment Form

Commented [U23]: Name dept. Student No.

Commented [U24]: "Front and back of ID Card (please affix), for foreign students, please attach ARC and passport."

身分證正反面
(請浮貼)

學生證正反面
(請浮貼)

五、歷年成績單正本 (請檢附紙本)

六、語言能力證明(兩年以內有效期)(請檢附紙本)

七、助審資料附件(若有請檢附紙本)

Commented [U25]: "V. Official Transcripts of Past Academic Records (Please attach hardcopies)"

VI. Language Proficiency Proof (valid within two years)
(Please attach hardcopies)

VII. Supporting Documents (if available, please attach hardcopies)"

附件一、交換生語言能力標準表

1. 外語能力證明必須於申請時提出。如申請時尚未收到正式紙本成績單，得先提供網路下載成績，後續補交正式外語能力證明影本。須繳交 2022 年 10 月 1 日(含)之後檢測之成績。
2. 校內申請之外語能力證明不代表適用於選送學校之語言要求。
3. 外語能力證明之寄發地址請填寫同學個人聯絡地址，勿直接寄送至本處。

Commented [U29]: Language Proficiency Criteria Table
Please remember to verify the language requirements for applying to sister schools.

Commented [U30]: Language proficiency proof must be submitted during the application. If official hardcopy transcripts have not been received at the time of application, online downloaded transcripts may be provided initially, followed by submission of official language proficiency proof photocopies later. Scores obtained after October 1, 2022 (inclusive) must be submitted.

Language proficiency proof submitted for internal application does not necessarily fulfill the language requirements of the host institutions.

Please use your personal contact address as the mailing address for sending language proficiency proof. Do not send directly to this office.

外語能力檢定項目 Language Proficiency Test Taiwan	最低分數標準 Categories Minimum Score Requirements	台灣辦理機構 Test Administrators
英語 English		
托福網路化測驗 IBT	79 (以單次總分測驗成績為依據)	財團法人語言訓練測驗中心
雅思測驗 IELTS (Academic)	6.0	英國文化協會
日語 Japanese		
日本語能力試驗 JLPT	N2	財團法人語言訓練測驗中心
法語 French		
DELFT / DALF 法語鑑定文憑	B1	台灣法國文化協會
TCF/TCF-DAP 法語能力測驗	B1	台灣法國文化協會
FLPT 法語能力測驗	聽力、用法、字彙與閱讀 總分 150 分，口試成績 S-2	財團法人語言訓練測驗中心
德語 German		
歌德學院德語檢定考試	Goethe-Zertifikat B1	德國文化中心
TestDaF 德語鑑定考試	TDN 3	財團法人語言訓練測驗中心
FLPT 德語能力測驗	聽力、用法、字彙與閱讀 總分 150 分，口試成績 S-2	財團法人語言訓練測驗中心
西語 Spanish		
DELE 西班牙國家語言檢定考試	B1	文藻外語學院西語系 歐美亞語文中心
FLPT 西語能力測驗	聽力、用法、字彙與閱讀 總分 150 分，口試成績 S-2	財團法人語言訓練測驗中心
韓語 Korean		
韓國語文能力測驗 TOPIK	4 級	財團法人語言訓練測驗中心

Commented [U31]: Test Total score of 150 for listening, usage, vocabulary, and reading; Oral score S-2

Commented [U32]: Test Total score of 150 for listening, usage, vocabulary, and reading; Oral score S-2

Commented [U33]: Test Total score of 150 for listening, usage, vocabulary, and reading; Oral score S-2